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Vergadering platform Financieel Domein 

9 juni 2022 
 

Bijeenkomstimpressie door Harry Scholten, wethouder van Hof van Twente 
 
 
“Om 09.50 uur kom ik de zaal binnenlopen en zie 
ik nieuwe gezichten van net aangetreden 
wethouders financiën die nog ietwat onwennig 
rond de koffietafel schuifelen, waarschijnlijk 
denkend of ze nu wel of niet alvast zo’n (altijd 
aanwezige) heerlijke koek kunnen nemen voor 
bij de koffie. De ‘oude garde’ weet de weg direct. 
 
Iets verderop zie ik onze voorzitter Jelle 
Beintema zichzelf goed voorbereiden op zijn 
laatste vergadering als voorzitter van het 
platform financieel domein van VNG Overijssel. 
Zo rond 9.55 uur schiet Jelle vanuit zijn stoel 
omhoog en schuift naar de koffietafel, om zich 
heen kijkend of hij nog iemand mist. 
 
Uiteindelijk 10.04 uur opent Jelle de vergadering met de mededeling dat Monique van Haaf, 
onze gedeputeerde, onderweg is (haar miste hij zojuist dus nog) en om half 12 alweer weg 
moet. De agenda gaat op z’n kop, we gaan er kriskras doorheen. 
 
Gelukkig is Andries Kok namens VNG landelijk al wel aanwezig. Zijn collega David Rietveld 
komt iets later de vergadering binnen. David zal Andries gaan vervangen als 

vertegenwoordiger namens de (landelijke) VNG in dit 
platform. Andries heeft een prachtige promotie gemaakt 
binnen de VNG en hij is nu directeur binnenland/lokaal, 
gefeliciteerd zou ik zeggen. En blijf welkom bij ons platform. 
 
Andries geeft heldere uitleg over de actuele zaken, zoals de 
gevolgen van de nieuwe herverdeling gemeentefonds op dit 
moment, wat zit in het regeerakkoord en hoe is één en 
ander vertaald in de meicirculaire en wat komt er nog op 
onze gemeenten af.  
De miljarden vliegen over de tafel en de voorzitter geeft aan 
dat het wellicht voor de nieuwelingen onder ons nog extra 
uitleg behoeft, verdere actie hieromtrent volgt na de zomer. 
Jelle zal wel denken, het zijn volwassen mensen die niet 
zomaar wethouder financiën zijn geworden. Het komt 
vanzelf goed, met de ‘nog zittenden’ is het ook goed 
gekomen. 
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De jaren 2023 tot en met 2025 zien er wat betreft financiën voor gemeenten overbrugbaar 
uit, maar vanaf 2026 schieten we in een ravijn. De brug hiervoor moet nog geslagen worden. 
De zaal luistert verder aandachtig naar Andries met daar tussendoor de aanvullingen en 
interpretaties van de voorzitter, welke zoals altijd prettig gelardeerd zijn met humor. 

 
Het kabinet zegt Andries, moet duidelijk maken wat ze vanaf 2026 wil, of bezuinigen of niet, 
nieuwe systematiek (nieuw belastingbied?). VNG wil door middel van een intentieverklaring 
bewerkstelligen dat het kabinet zich expliciet uitspreekt dat een bezuiniging niet beoogd is. 
Er ontstaat een mooi gesprek met daarbij ook de inbreng van onze gedeputeerde Monique 
van Haaf. 
 
Door bovengenoemde uiteenzetting door Andries hoeft onze man in Den Haag – 
ondergetekende – niet veel in te brengen. Overigens gaat onze man in Den Haag weer 
solliciteren voor de VNG-commissie Financiën voor de komende vier jaar. De deelnemers 
van het platform ondersteunen hem daarin, zo is ook de conclusie van de voorzitter. Dit geeft 
een goed gevoel kan ik u zeggen, met steun van Overijssel (25 gemeenten) en de P-10 (30 
gemeenten) moet dit lukken. 
 
Na het vertrek van de gedeputeerde volgt een kleine koffiepauze (met koek uiteraard). We 
hebben het dan nog over jaarrekeningen 2021 (over het algemeen positief in Overijssel) en 
de programmabegroting 2023. 
 
We naderen 12 uur en de rondvraag is aan de orde. Jelle 
Beintema wordt door ondergetekende bedankt voor zijn 
inzet van de afgelopen jaren. Met zijn humor, kennis, 
gedrevenheid en zoals hij zegt ‘simpel denken’, heeft hij het 
platform de afgelopen jaren een gezicht gegeven. We 
nemen afscheid van een prettig mens aldus Karin en Gerla.  
Ook Frank Baars neemt afscheid, hij was de inhoudelijke 
steun en toeverlaat als ook iemand van het eerste uur van 
dit platform. Ook dank aan hem. Een heerlijke fles wijn voor 
beide heren maakt het afscheid compleet.  
 
Jelle hamert om 12.06 uur af met de mededeling dat 
ondergetekende vanaf nu tijdelijk voorzitter is tot de 
eerstvolgende platformvergadering. 
 
Aan allen, dank, groet en prettige zomer toegewenst.” 


